

## Styrelsemöte

**Datum** 2018-01-16  
**Tid** 18:00  
**Plats** Klubbstugan Borgholm

**Närvarande** Vidar Fransson  
Mikael Fingal  
Rolf Carlsson  
Tomas Karlsson  
Mathias Pantzar  
Carl Henrik Häll

**Saknas** Henrik Wilu  
Magnus Karlsson  
Göran Carlsson  
Hans Carlsson  
Björn Almgren

- Dagordning**
1. Mötets öppnande
    - Vidar öppnade mötet
  2. Godkännande av dagordningen
    - Dagordningen godkändes
  3. Föregående protokoll
    - Föregående protokoll godkändes
  4. Kassörrapportörens genomgång
    - Ekonomin gick igenom och bokslutet för 2017 är klart och årsresultatet ser bra ut.
  5. Inkommande post
    - Brev från skatteverket om nolltaxering har inkommit. Några kursförfrågningar har inkommit.

6. Utgående post
  - En årsrapport till svenska skyttesport förbundet är inskickad.
7. Mandatsituation 2018
  - Mandatsituationen gick igenom och uppfördes på Bilaga 1. Valberedningen kunde ej närvara så Mathias informerar dem om vad som sades på mötet.
8. Licensintyg
  - Inga inkomna
9. Årsmöte 2018
  - Årsmötet kommer hållas 7/5.
  - Mathias sammanställer och samordnar de olika delarna.
  - Efter årsmötet grillar vi hamburgare Roffa och Mikael fixar
10. Medlemsfrågor
  - Inga
11. Tävlingar 2018
  - Fält tävling 20/1 Tomas
  - Avrostningen 24/2 Rolf C
  - Påskmällen 31/3 Tomas och Steve
  - DM I grovpistol 30/5 Rolf Carlsson
  - Carl-Henrik kan tänka sig att sammanställa måndagstävlingens resultaten.

Styrelsen beslutar att följande tävlingar skall utgöra KM i respektive skytte klass och gren

17 mars Fält C i Åby, 31 mars Magnum 357, 4 juni Precision C, 2 maj Standardpistol, 11 aug Sportpistol, 15 sept Grovpistol, 9 sept Springskytte, 28 nov Luft, 5 jan-19 Magnum 44

12. Medlemsutskick / årsavgift
  - Vidar har tagit fram ett förslag. Se bilaga 3.
  - Utskick kommer att göras och bifogat kommer finnas NPK blad, medlemsavgifts faktura, skytte kalendarium.
  - Kuvär och adresslappar är beställda.
13. Himmelstalundshallen
  - Arbetet med skjuthallen skjuts framåt i tiden så att de som nu skjuter där kan göra de till utesäsongen drar igång. En arbetsgrupp kommer att utses för att ta fram ett förslag på vad man kan göra med hallen och vad som krävs för att få den brukbar igen.

#### 14. Aktivitets listan

Nr	Möte	Aktivitet
2016-01		Besiktning Borgsholm (enl nya SäkB måste vi själva boka!!) HV: Besiktning ska beställas till 2019 Klart till nästa möte
2016-02		Besiktning Himmelstadlund (enl nya SäkB måste vi själva boka!!) HV: Vilka datum gäller? Klarte till nästa möte
2016-05	2016-06-20	Titta på hur vi kan utveckla klubb träningar/tävlingar
2017-0		Duellställsfrågan
201708	MP	Inomhustävling i himpa i November 2018 , luften öppnar första onsdagen i oktober, km Luft 29 nov
2017-09		Kurs till ht 2018 ska läggas krut på
2017-09		Vi behöver en Utbildningsgrupp som kan hålla utbildningarna och hålla samman
2017-09	TC	Torrpass
2018-01-01	VF	Ytterligare Container utreds

#### 15. Utbildning

- Styrelsen diskuterade att klubben bör hålla en banläggartutbildning för fält.
- Tommy Jonsson undrar om han får ta hand om en nybörjare. Styrelsen anser att detta är okej. Björn A kommer ha en examination sedan med personen för att de ska kunna avlägga erforderligt prov.

#### 16. Klubbvapen

- Styrelsen beslutar att klubbens Matchgun beslutas att säljas till Mathias Pantzar för 300kr. Köpet kommer genomföras snarast möjligt.

#### 17. Övriga frågor

- Arbetsdagar under våren planeras till den 22/4 och 23/4 mer info kommer närmare.

För klubben kommer följande personer representera klubben på följande årsmöten

- Skyttesportsförbundets årsmöte 7/3 Björn ?
- Kretsens årsmöte 14/3 - Vidar

- Ringens årsmöte 27/2 - Vidar och Mathias
  
- Hemsidan, Ronny är intresserad att sköta hemsidan, Vidar har kontakt med dem vidare.
  
- Klubbtskicken görs via Mathias, texten ska vara honom till handa senast 5 dagar för man vill att utskicket ska skickas ut.

18. Nästa möte

- Nästa möte planeras till den 12/2 klockan 18:00 på Borgholm

19. Mötets avslutande

- Vidar avslutade mötet

---

Sekreterare

Ordförande